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Abstract (en)
With the invention, a device for micro-spraying liquids is proposed which consists of a housing (1) with a spray mechanism (17) and a pump (6)
which is driven by electric motor. This housing (1) is connected to a container (2) for a spray liquid (3) by means of a coupling (23) which permits an
appropriate amount of air to be fed accompanied by removal of the spray liquid (3). The coupling (23) is provided with a through-flow opening (34)
which is closed off by a penetrable diaphragm (35). <IMAGE>

Abstract (de)
Mit der Erfindung wird eine Einrichtung zum Feinzerstäuben von Flüssigkeiten vorgeschlagen, die aus einem Gehäuse (1) mit einem
Sprühmechanismus (17) und einer elektromotorisch angetriebenen Pumpe (6) besteht. Dieses Gehäuse (1) ist mit einem Aufnahmebehälter (2)
für eine Sprühflüssigkeit (3) durch eine Kupplung (23) verbunden, die bei gleichzeitiger Entnahme der Sprühflüssigkeit (3) eine entsprechende
Luftzufuhrmenge erlaubt. Die Kupplung (23) ist mit einer Durchflußöffnung (34) versehen, die durch eine durchstoßbare Membran (35) verschlossen
ist.
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